

**THE SENATE**

Thursday, March 3, 1870

The Speaker took the chair at the usual hour.

After routine,

**COASTING TRADE**

The Bill intituled "An Act respecting the Coasting Trade of Canada" was read a third time.

**PROMISSORY NOTES BILL**

Hon. Mr. Campbell moved the second reading of the Bill intituled—"An Act respecting Bills of Exchanged and Promissory Notes".

Hon. Mr. McMaster said this Bill would materially affect the whole mercantile interests of the Dominion, and he hoped the Hon. the Postmaster General would consent to postpone the second reading some days, in order to give parties at a distance time to communicate their views with reference to its provisions.

Hon. Mr. Campbell concurred in the suggestion; the order was discharged for the paper for one week.

The House then adjourned.

**LE SÉNAT**

Le jeudi 3 mars 1870

Le Président ouvre la séance à l'heure habituelle.

Après les affaires courantes,

**LA NAVIGATION CÔTIÈRE**

Le bill intitulé: «Acte concernant le cabotage canadien,» est lu une troisième fois.

**LE BILL SUR LES BILLETS À ORDRE**

L'honorable M. Campbell propose la deuxième lecture du bill intitulé: «Acte concernant les lettres de change et les billets promissoires.»

L'honorable M. McMaster déclare que le bill à l'étude concerne directement l'ensemble de la classe commerçante du Dominion et il espère que l'honorable ministre des Postes voudra bien différer la deuxième lecture du bill de quelques jours afin de permettre aux intéressés qui sont éloignés de présenter leurs opinions sur le bill.

L'honorable M. Campbell accepte la proposition; le bill est rayé du *Feuilleton* et remis à une semaine.

La séance est alors levée.